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SENIORENRAAD 
 

Zitting van 16 december 2024 
Aanwezig: 
 
Michel Baert  burgemeester 
Annick De Keyser  schepen 
Tilly Heymbeeck  administratie 
Simonne Binst ondervoorzitster persoonlijk 
Stany Op De Beeck voorzitter persoonlijk 
Johan Neefs lid bijzonder comité sociale zaken OCMW 
Jozef Crabs lid OKRA HEVER 
Monique Vertongen lid OKRA HEVER 
Rita Van den Balck lid OKRA BMB 
Willy Van Den Brande lid NEOS / TCB 
Arlette De Wals lid VLAS 
Francine De Becker lid persoonlijk 
Els De Greef  administratie thuiszorg 
 
Verontschuldigd: Georges De Vroey 
 
1.         NIEUWE SCHEPEN 
 
Stany wenst Annick De Keyser, de nieuwe schepen van senioren, veel succes en hoopt op een goede 
samenwerking. 
 
2. TOELICHTING VERMISSINGSFICHES 
 
Els De Greef van de dienst thuiszorg, komt meer uitleg geven over de vermissingsfiche. 
Deze worden in januari 2025 met de post verspreid. Er zijn twee soorten nl. voor personen die thuis 
wonen, en personen die in een woonzorgcentrum verblijven. 
Er wordt aangeraden om dit document, indien ingevuld, te leggen op een vertrouwde plek.  
De verschillende stappen te volgen bij een vermissing, worden uitgelegd, en ook welke informatie er 
moet ingevuld worden op de documenten.  
In geval van een vermissing, mogen de documenten via mail doorgestuurd worden naar: 
pz.bhk.interventie@police.belgium.eu indien mogelijk.  
Indien er nog vragen zijn mag je deze steeds stellen aan de dienst thuiszorg, 015/51 11 45- optie 1, 
thuiszorg@boortmeerbeek.be. 
 
 
3.         VERSLAG VORIGE VERGADERING  
 
-De NMBS wil zoveel overwegen in België sluiten, maar welke, hierover is nog geen zekerheid. 
Vijftien jaar geleden is trouwens het monument van het Transport XX verplaatst van het station naar 
de parking van het gemeentehuis, omdat ze toen werken gingen uitvoeren aan het perron, maar deze 
zijn nog steeds niet gebeurd. 
-Meer info over het seniorenticket kan in het tweede maandelijkse magazine van de gemeente worden 
gezet, of eventueel in het jaarlijkse magazine.  
-Het geluid bij de uitzending van de gemeenteraad is echt ondermaats. Hiervoor moet er wel extra 
budget voor voorzien worden om dit te veranderen.  
- Het snoeien van de takken is ondertussen al gebeurd, maar dit kan nu al terug worden aangepakt. 
Indien deze takken van privé eigenaars zijn, moeten deze eerst per brief worden verwittigd.  
Annick meldt wel dat we met heel weinig personeel werken, en dat ze veel signalisatie moeten 
plaatsen, veel evenementen die ze moeten opvolgen, ontleningen materialen, enz. 
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4.       VERGADERMOMENTEN 2025 
 
-Annick vraagt of het mogelijk is om de vergaderingen te laten doorgaan op donderdag. 
De volgende data voor 2025 worden vastgelegd: 
20 februari 2025 
17 april 2025 
26 juni 2025 
25 september 2025 
20 november 2025 
Telkens om 09.30 uur in de raadzaal van het gemeentehuis.  
 
5.        EVALUATIE SENIORENWEEK 
 
-De seniorendansnamiddag ging door op 27 november 2024, en was een groot succes. Veel volk, zo’n 
140 personen, waardoor de dansvloer wat kleiner was.  
Er wordt gevraagd of het niet mogelijk is om ook eens wat meer moderne muziek, vb. een dj te vragen? 
Misschien afwisselen, 1 keer live muziek, 1 keer een dj.  
Natuurlijk wat is het budget voor 2025, daar hangt natuurlijk veel van af? 
-De voordracht in Habobib was heel goed, super, alleen spijtig van de weinige inschrijvingen. 
 
6.         LANCERING IDEE JAARLIJKS MAGAZINE 
 
-Annick vraagt of er interesse zou zijn voor een jaarlijks magazine voor senioren? 
Hier zouden heel gerichte zaken/informatie kunnen in opgenomen worden, zoals info betreffende 
NMBS, De Lijn, nuttige telefoonnummers, nuttige adressen, seniorenverenigingen. 
Dit wordt zeer positief onthaald.  
Eerst zal dit natuurlijk op het CBS moeten geplaatst worden, welk budget er eventueel is, en dan 
kunnen we met een werkgroep starten! En dan kunnen we verder kijken, vb. vanaf welke leeftijdsgroep 
we dit gaan verspreiden.  
 
7.      IDEEEN UITSTAP SENIOREN 19 JUNI 2025 
 
-Er wordt voorgesteld om de volgende ideeën, in de mate van het budget en mogelijkheid op te 
zoeken: Oudenaarde, Neeltje Jans (Zeeland), Antwerpen (Oosterweel). 
 
8.      VARIA 
 
-Blijkbaar is er aan de oversteekplaats aan de Laarstraat alleen een oversteekplaats voor de fietsers en 
niet voor de voetgangers? De signalisatie staat nog niet op punt. Aangezien dit een gewestweg is, is er 
voor de gemeente niet veel mogelijkheid om dit aan te passen. 
-Er wordt gevraagd voor meer communicatie rondom de werken. 
-De bushalte van De Lijn, 284, aan de Peter Benoitstraat, wordt afgeschaft. Kan dit bushokje niet 
verplaatst worden naar het rusthuis, zodat de gebruikers van De Lijn dit kunnen gebruiken?  
Vraag aan het CBS: Kan het bushokje van De Lijn, aan de bushalte aan de Peter Benoitstraat, dat 
afgeschaft wordt, verplaatst worden naar de halte aan het rusthuis in de Stationsstraat? 
-Er doen geruchten de ronde dat de seniorenraad met de gezondheidsraad zou samengaan, maar dit 
wordt ontkend.  
-De vraag wordt gesteld of er niet meer aandacht kan worden geschonken aan het thema 
“eenzaamheid”? Vb. een extra tekst hierrond maken om in de gemeentelijke bronnen te plaatsen. 
Sociale controle, meer aandacht voor elkaar, voor de buren, enz.… 
-In januari 2025 (waarschijnlijk zal dit maart 2025 worden) zal er een oproep komen voor de 
hernieuwing van de kandidaturen voor de leden van de seniorenraad. (via de gemeentelijke 
nieuwsbrief), maar je mag je aanvraag ook sturen naar Tilly. 
Stany meldt ons dat hij zichzelf niet herverkiesbaar stelt.  
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De seniorenraad heeft misschien een klein imagoprobleem, waardoor misschien sommige mensen dit 
als iets voor “alleen oudere mensen” zien, maar dit is natuurlijk niet het geval. Hoe meer mensen, hoe 
diverse de leden, hoe beter! 
-Stany is naar de laatste vergadering geweest van WZC Ravesteyn.  
De bezetting is 100 %. Van de nieuwe serviceflats zijn er 24 in optie. Vanaf 1 april zou er 1 appartement 
bewoonbaar of een kijkmoment klaar zijn.  
-De seniorenraad bedankt het vorige bestuur voor de samenwerking. 
 
De volgende vergadering gaat door op donderdag 20 februari 2025 om 09.30 uur in de raadzaal van 
Boortmeerbeek. 
 
 

 
Stany Op de Beeck 
Voorzitter seniorenraad 

  

  

 


